
OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE SOCIALE LEEFOMGEVING DORDRECHT VAN  7 OKTOBER 2020

1 Opening, mededelingen en vaststellen agenda

Besluit
De voorzitter opent. Gewoon Dordt deelt mede ontsteld te zijn over de keuze om 
digitaal te vergaderen. De commissie neemt hier kennis van. De agenda wordt 
vastgesteld.  

2 Vaststellen besluitenlijst adviescommissie van 15 september 2020

Besluit
De commissie stelt de besluitenlijst vast.  

3 Vragen aan het College

Besluit
Jan Willem Boersma (CU-SGP) stelt vragen aan het college, over eenzaamheid en 
het brengen van bezoeken aan 70 plussers: 1. Hebben er vanaf de zomer alweer 
gesprekken met 70 plussers plaatsgevonden? 2. Is het gezien de huidige 
aanscherping van de corona-regels mogelijk op dergelijke gesprekken wellicht op 
een andere, corona-proof, manier te houden? 3. In hoeverre is er extra aandacht 
voor eenzaamheid onder jongeren, juist in deze tijd waarin er ook van hen veel 
gevraagd wordt en ruimte voor ontmoeting met andere jongeren beperkt is?
Wethouder Heijkoop antwoordt dat hij de zorgen deelt en erkent dat eenzaamheid 
in deze periode extra aan bod komt, maar dat het afleggen van bezoeken nu 
moeilijk is. Er wordt gezocht naar alternatieven om toch naar elkaar te blijven 
omkijken, daarom worden er bijvoorbeeld telefonische gesprekken gevoerd, om 
netwerken en relaties te onderhouden. De meeste initiatieven gaan door, maar in 
aangepaste vorm en rekening houdend met de RIVM-maatregelen. Met 
jongerenwerken vanuit verschillende platforms wordt tegemoet gekomen aan de 
eenzaamheid onder jongeren, weliswaar vooral digitaal. 

Matthijs Bosman (CU-SGP) stelt vragen over de problematiek rondom 
kindertoeslag: 1. Is er duidelijkheid over de omvang van het probleem in 
Dordrecht? Hoeveel mensen in Dordrecht zijn gedupeerd en zijn deze mensen 
bekend? 2. Is er in ieder geval zicht op de meest urgente gevallen en op welke 
manier worden deze mensen geholpen? 3. Wat kan en gaat de gemeente doen om 
deze mensen te bereiken en welke hulp zal er gegeven kunnen worden? 4. Heeft 
de gemeente Dordrecht ook financiële middelen gekregen om extra hulp te kunnen 
bieden?
Wethouder Heijkoop antwoordt dat nu al duidelijk is dat de belastingdienst alle 



Nederlandse gemeenten gaat compenseren voor deze kosten, en daar nu reeds 11 
miljoen euro voor is uitgetrokken. Het definitieve compensatiebedrag wordt 
meegenomen tijdens de behandeling van voorjaarsnota. Daarnaast legt de 
wethouder uit inwoners graag te willen helpen. In de regio Drechtsteden zijn er 
zo'n 300 gedupeerden en in Dordrecht ongeveer 160, waarvan een-derde in een 
problematische situatie verkeert. Belangrijkste is nu om in beeld te krijgen waar de 
hulpvraag precies zit, zodat gedupeerden goed geholpen kunnen worden.

Necdet Burakcin (GroenLinks) stelt een vraag over de Wmo-adviesraad en het VN-
verdrag handicap: Hoe wordt de uitvoering van het VN-verdrag voor mensen met 
een beperking opgepakt?
Wethouder Heijkoop reageert en legt uit dat er een top 5 is gemaakt over 
aanpassingen in de openbare ruimte etc. om toegankelijkheid te verbeteren. 
Mensen met een handicap zijn hier ook bij betrokken. De Wmo-adviesraad heeft 
ook een top 5 gemaakt en over deze punten gaat men met elkaar in gesprek. Dit 
gesprek heeft wegens de corona-crisis nog niet plaats gevonden.

Loudy Nijhof (Beter voor Dordt) stelt een vraag over corona en studenten: Kunnen 
studenten studeren in de Dordtse bieb en kan dit ook extra gestimuleerd worden?
Wethouder Heijkoop reageert dat studenten in Dordrecht in de bieb terecht kunnen 
om te studeren. Daarnaast wordt er vinger aan de pols gehouden bij de situatie 
van studenten en scholen naargelang de ontwikkelingen met corona. 

Peter Kwaak (VVD) stelt een vraag over de Zienswijze op de conceptbesluiten van 
DG&J over inkoopkader en governance jeugdhulp: kan de wethouder opheldering 
geven over dit proces en over wanneer de concept zienswijzen te verwachten zijn?
Wethouder van der Linden antwoordt dat de termijn inderdaad krap is. Er wordt 
gekeken of er geschoven kan worden met collegebehandeling of de 
vergadering van het AB van DG&J, omdat er voldoende tijd moet worden 
ingeruimd om deze procedure zorgvuldig af te handelen.
De commissie besluit naar aanleiding hiervan zelf twee zienswijzen op te stellen op 
zowel het Inkoopkader Jeugdhulp 2022 en op de regionale governance. Dhr. van 
Verk (PvdA) doet hiervoor een voorzet en deelt de concepten met zowel de 
commissie als de wethouder.  

4 Instemmen met Startnotitie Toekomst Verenigingshallenplan (VHP)

Besluit
De open dialoog start met een filmpje gemaakt door de griffie, waarin de 
problematiek van de sporthallen inzichtelijk wordt gemaakt. Vervolgens wordt het 
gesprek geopend, waarbij verschillende voorzitters van stichtingsbesturen en de 
sportraad aanwezig zijn, namelijk mevr. Heijmans, dhr. Bron, dhr. Driesprong en 
dhr. Bouman. De commissie stelt verschillende vragen, en komt tot de conclusie 
dat verschillende thematiek relevant is, zoals het werven en behouden van 
vrijwilligers, samenwerking stichtingen en verenigingen, financiële problematiek, 
onderhoud, stand van het materiaal, technische levensduur, renovatieopgaven etc. 
Stichtingen zouden graag met hulp van de gemeente, en in samenwerking met 
elkaar, aan de slag gaan om deze verschillende thema's aan te pakken.
De commissie gaat in een volgende bespreking in debat over de startnotitie van 
het VHP.  



5 Brief Serviceorganisatie Jeugd ZHZ over 3 onderwerpen Jeugdhulp

Besluit
De commissie heeft de brief besproken en hierin kwam met name naar voren dat 
een passende plek voor iedere jeugdige voorop staat en daarbij werd de vraag 
gesteld of de ASVZ de geschikte aanbieder is, om de jeugdigen van de Hoenderloo 
groep op te vangen. Desalniettemin complimenteert een aantal commissieleden 
het college, omdat geen jeugdige tussen wal en schip is gevallen. De brief is alleen 
besproken in deze commissie, en kan niet geagendeerd worden voor de 
gemeenteraad. Binnenkort spreekt de commissie nog over de RIB SOJ over proces 
Jeugdbescherming West, en worden concept zienswijzen omtrent het regionale 
Inkoopkader Jeugdhulp en de regionale governance behandeld.  

6 Memo Opzet Cultureel Platform

Besluit
Dit agendapunt wordt op dit moment niet besproken, wegens afwezigheid van 
wethouder Sleeking. De commissie besluit de memo op een later moment te 
agenderen. Om de bespreking van de memo goed voor te bereiden, zal de 
commissie concrete vragen voor de wethouder voorafgaand aan de 
commissiebehandeling stellen.  

7 Beantwoording artikel 40-vragen GroenLinks Tijdelijke huisvesting 
klanten Leger des Heils

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

8 Beantwoorden artikel 40-vragen PVV inzake ventilatiesystemen Dordtse 
scholen

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

9 Beantwoorden artikel 40-vragen VVD+VSP 'Unieke kans voor Dordt!'

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

10 Beantwoording door burgemeester van mail over standpunt zwarte piet

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

11 Beantwoording door burgemeester van mail over standpunt zwarte piet

Besluit



De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

12 Beantwoording door burgemeester van mail over Voorstel 
Sinterklaasintocht nieuwe stijl

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

13 Beantwoording door burgemeester van mail over standpunt zwarte piet

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

14 Beantwoording door burgemeester van mail over standpunt zwarte piet

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

15 Beantwoording door burgemeester van mail over standpunt zwarte piet

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

16 Beantwoording door burgemeester van mail over standpunt zwarte piet

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

17 Beantwoording door burgemeester van mail over standpunt zwarte piet

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

18 Beantwoording door burgemeester van mail over standpunt zwarte piet

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

19 Beantwoording door burgemeester van mail over standpunt zwarte piet

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

20 Beantwoording door burgemeester van mail over standpunt zwarte piet



Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 

21 Beantwoording door burgemeester van mail over standpunt zwarte piet

22 Agenda's oktober en november 2020

Besluit
De commissie besluit 1. de twee concept zienswijzen op het Inkoopkader 
Jeugdhulp 2022 en de regionale governance Jeugdhulp van DG&J als eerst te 
behandelen tijdens de vergadering op 27 oktober. Daarnaast wordt de RIB SOJ 
over proces Jeugdbescherming West behandeld; en 2. de Memo opzet Cultureel 
Platform als eerst te behandelen bij de vergadering van 17 november.  

23 Rondvraag

Besluit
Kitty Kruger (GroenLinks) geeft aan dat het onduidelijk was op welke manier het 
bespreekpunt startnotitie VHP behandeld zou worden en verzoekt de griffie dit 
soort zaken beter voor te bereiden, zodat de commissieleden weten waar zij aan 
toe zijn.
Verder zijn er geen zaken voor de rondvraag.  

24 Sluiting

Besluit
De voorzitter sluit de vergadering. 


